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P R O T O K Ó Ł Nr XXII/2021 

z obrad XXII sesji Rady Gminy Wisznice 

 

Obrady odbyły się w dniu 26 stycznia 2021 roku w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka 

Kultury i Oświaty. Rozpoczęcie obrad godz. 1700 zakończenie obrad godz. 1740. 

 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Bancarzewski Michał  

2. Bandzerewicz Wiesława 

3. Chustecki Grzegorz  

4. Daniłoś Helena  

5. Filipczak Kamil  

6. Izdebski Krystian 

7. Jakubiuk Mariusz 

8.  Kiryczuk Janusz   

9. Korszeń Teresa 

10. Kopiś Hubert  

11. Mazurek Dariusz     

12. Nuszczyk Ewa    

13. Semeniuk Andrzej   

14. Szajda Dariusz   

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

  

1. Hołub Mirosława 

  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

 stwierdzenie quorum, 

 przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

3. Sprawozdanie Wójta z wykonania bieżących zadań i uchwał Rady Gminy. 

4. Podjęcie projektów uchwały w sprawie: 

 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bialskiemu w zakresie remontu 

drogi powiatowej, 

 w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości, 

 w sprawie pozbawienia drogi publicznej, części drogi gminnej Nr 101251 L położonej 

na odcinku ulicy Łąkowej w Horodyszczu, dotychczasowej kategorii poprzez jej 

wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej, 

 w sprawie pozbawienia drogi publicznej, drogi gminnej Nr 101274 L ulicy Ogrodowej 

w Wisznicach, dotychczasowej kategorii poprzez jej wyłączenie z użytkowania jako 

drogi publicznej, 

 w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wisznice”, 
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 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości opłaty, 

 w sprawie zwolnień z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym, 

 zmieniająca Uchwałę Nr XX/143/2020 Rady Gminy Wisznice z dnia 27 listopada 

2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za zagospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego określającego 

zasady współpracy przy opracowaniu i wdrażaniu Strategii rozwoju ponadlokalnego 

Doliny Zielawy 2021 – 2030, 

 w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania Strategii rozwoju 

ponadlokalnego Doliny Zielawy 2021 – 2030, w tym trybu konsultacji, 

 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Wisznice, 

 w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Wisznice na lata 2021- 2023, 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Wisznice na lata 2021- 2023, 

 w sprawie uchwalenia gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych dla 

Gminy Wisznice na lata 2021 – 2026, 

 zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

 zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad XXII sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

 

 

Punkt 1 

 

XXII sesję Rady Gminy Wisznice otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca 

Rady Gminy Ewa Nuszczyk. Powitała przybyłych na dzisiejsze obrady: Wójta Gminy 

Wisznice – Piotra Dragana, Zastępcę Wójta Pana Krzysztofa Biełuszkę, pracowników Urzędu 

Gminy oraz wysoką radę. 

 

Punkt 2 

 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk stwierdziła, iż w 

obradach uczestniczy 13 radnych, 1 radna jest nieobecnna i jest to obecność 

usprawiedliwiona, natomiast jeden z radnych dołączy do obrad z niewielkim opóźnieniem. 

Przewodnicząca dodała, iż liczba uczestniczących w obradach radnych stanowi ustawowe 

quorom do podejmowania prawomocnych uchwał. Protokół z obrad XXI sesji Rady Gminy 

przyjęto jednogłośnie. Pani przewodnicząca odczytała dodatkową uchwałę (w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumień międzygminnych z Gminą Sosnówka, Gminą 

Rossosz i Miastem Parczew dotyczących zasad finansowania opieki zapewnionej dzieciom w 
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wieku do lat 3 zamieszkałym na terenie Gminy Sosnówka, Gminy Rossosz i Miasta Parczewa 

w Gminnym Klubie Malucha prowadzonym przez Gminę Wisznice), którą zgłoszono do 

wprowadzenia do porządku obrad jako pierwszą, ponadto uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Bialskiemu w zakresie remontu drogi powiatowej przesunięto 

na koniec - porządek obrad z wprowadzonymi zmianami został przyjęty jednogłośnie.  

 

 

Punkt 3 

 

Przewodnicząca obrad przeszła do kolejnego punktu i oddała głos Wójtowi Gminy, który 

przedstawił sprawozdanie z bieżących spraw Urzędu Gminy Wisznice.  

Rozstrzygnięty został przetarg na wykonanie drogi w Dubicy. Cena z kosztorysu 

wynosiła 4 800 000 zł, a cena uzyskana to 3 600 000 zł. Te środki chcemy zagospodarować, 

co jest widoczne w zmianach budżetowych: przekazania Powiatowi Bialskiemu 200 000 zł na 

remont drogi na Mieżwinku, a także wydatki związane z budową drogi w Dubicy. Wydatki 

związane z wykupem gruntów od mieszkańców, wydatki na inspektora nadzoru i roboty 

dodatkowe. 

Dzisiejszy dzień był bardzo trudny. Wielu mieszkańców dzwoniło i prosiło o 

odśnieżenie drogi. Nasza spółka odśnieżała od 5.00 – Wisznice rano już były odśnieżone, 

natomiast inne miejscowości z biegiem czasu też zostały odśnieżone. Do wszystkich miejsc, 

które były zgłaszane dotarł plug. Nad całością akcji czuwa Pan Krzysztof Biełuszka i proszę 

do niego zgłaszać informacje w sprawie odśnieżania. Ponadto jeżeli zima nie odpuści, a GZK 

Sp. z o.o. nie będzie nadążała  z pracą jesteśmy również w kontakcie z innym przedsiębiorcą 

który będzie mógł wykonać tę pracę. Proszę również o cierpliwość bo od zgłoszenie do 

odśnieżenia nie minie 30 min, rozwiążemy to być może w ciągu kilku godzin. 

Program rewitalizacji. Jego główny punkt to ZOL w Curynie. Każdego dnia są 

zmiany, ale wszystko idzie w dobrym kierunku. Tak jak mówiłem na komisji do końca lutego 

firma wykonawcza wykona prace. W dniu dzisiejszym podpisaliśmy jednostronnie umowę na 

wyposażenie ZOL. Cały sprzęt oprócz łóżek firma już posiada i mogliby go dostarczyć, jednak 

dla nas najważniejsze są łóżka i na dzień dzisiejszy dotrą do nas na 15 marca. Prosiłem aby w 

miarę możliwości przyśpieszyć tę dostawę co najmniej na początek marca. Na kolejną sesje 

(marzec) planuje zaprosić Pana dyrektora Dariusza Oleńskiego aby opowiedział Państwu o 

całym przedsięwzięciu. Możliwe także, że będziemy mieli kontrakt nawet od maja i w zakresie 

usług hospicyjnych lub opieki paliatywnej, chociaż raczej opieki paliatywnej ponieważ jest 

niedobór takich miejsc w województwie lubelskim. Dostaniemy pełny kontrakt na 14-15 

miejsc, a w ZOL jeżeli dostaniemy połowę kontraktu to też będzie bardzo dobrze. Obecnie w 

ZOLu kończone jest kładzenie tarketu, w tym tygodniu rozpoczęto malowanie. Ze spraw 

formalnych – kończymy procedurę zakładania spółki. 

 

W trakcie wystąpienia wójta o godzinie 1713 do obrad dołączył radny Grzegorz Chustecki. 

 

Prace w centrum zostały zatrzymane, będą kontynuowane po mrozach. W tym czasie 

także zostanie rozpoczęta budowa budynku na stadionie.   

W sprawie szczepień. Szczepionka już dojechała i w dniu dzisiejszym zakończono 

zaplanowane szczepienia. Z naszej strony dowieźliśmy jedną osobę na szczepienie z Parczewa 

– naszą mieszkankę, która na okres zimowy przebywa u swojej córki. Za dowóz jednej osoby 

uzyskujemy refundację w wysokości 24 zł., te środki na pewno nam nie wystarczą i będzie 

trzeba do tego dopłacić. Miejmy świadomość, że robimy to dla naszych mieszkańców. 

Przekładamy rozstrzygnięcia przetargów na termomodernizację oraz projektu wodno-

kanalizacyjnego o tydzień. Nadal spływają pytania, na które moglibyśmy już nie odpowiadać 

– jest już po terminie zadawania pytań, ale są to pytania dość istotne i doszliśmy do wniosku, 
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że odpowiedzi na te pytania rozwieją jakiekolwiek wątpliwości w momencie realizacji tej 

inwestycji. 

Prosimy o zgłaszanie się rolników, którzy chcą zdać odpady rolnicze. To ogłoszenie 

było już przekazywane do księży.  Przyjmowanie zgłoszeń trwa do 5 lutego. W Urzędzie 

Gminy Wisznice należy kierować się do Pani Sylwii Kasprzuk. 

Uchwała dotycząca przyłączy, ta do której uwagi skierowała RIO-mamy już opinie z 

Ministerstwa Rolnictwa i UOKiKu. Nie ma tych uwag wiele, ale jeszcze to przedyskutujemy 

aby nie było wątpliwości. 

 

 

Punkt 4 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Wisznice odczytała tytuły uchwał i zaznaczyła, że wszystkie 

uchwały były poddane analizie na posiedzeniu Stałych Komisji Rady Gminy Wisznice w dniu 

25.01.2021r. i otrzymały opinię pozytywną, po czym  przystąpiono do głosowania : 

 

 

 

 Uchwała Nr XXII/159/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumień 

międzygminnych z Gminą Sosnówka, Gminą Rossosz i Miastem Parczew 

dotyczących zasad finansowania opieki zapewnionej dzieciom w wieku do lat 3 

zamieszkałym na terenie Gminy Sosnówka, Gminy Rossosz i Miasta Parczewa w 

Gminnym Klubie Malucha prowadzonym przez Gminę Wisznice została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 Uchwała Nr XXII/160/2021 w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 Uchwała Nr XXII/161/2021 w sprawie pozbawienia drogi publicznej, części drogi 

gminnej Nr 101251 L położonej na odcinku ulicy Łąkowej w Horodyszczu, 

dotychczasowej kategorii poprzez jej wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwałę omówił wójt. Pozbawienie statusu drogi publicznej następuje ponieważ obie 

te drogi (łąkowa i Ogrodowa) nie spełniają parametrów drogi gminnej. Droga gminna 

powinna: mieć co najmniej 5 m szerokości drogi, pas drogowy z jednej i z drugiej 

strony po 75 cm, urządzenia do odprowadzenia wody lub rowy, którymi ta woda 

będzie odprowadzana. Taka droga musi mieć co najmniej 10 m szerokości – pas 

drogowy. Natomiast ul Łąkowa nie spełnia tych warunków – domy są praktycznie w 

pasie drogowym, podobnie jest na ul. Ogrodowej – ogrodzenia są w pasie drogowym. 

Nie ma też woli mieszkańców aby ten pas poszerzyć. Drogę, też tą mamy zamiar 

modernizować. Mieszkańcy, przychodząc na zebrania sołeckie wnioskują o to i na ten 

cel przeznaczają środki. Żaby zrobić dokumentację techniczną w pierwszej kolejności 

musimy pozbawić tę drogę statusu drogi gminnej. Będą to drogi wewnętrzne. 

 

 Uchwała Nr XXII/162/2021 w sprawie pozbawienia drogi publicznej, drogi gminnej 

Nr 101274 L ulicy Ogrodowej w Wisznicach, dotychczasowej kategorii poprzez jej 

wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 
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 Uchwała Nr XXII/163/2021 w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Wisznice” została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 Uchwała Nr XXII/164/2021 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości opłaty została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwałę omówił wójt. Proponujemy aby opłata za każdą osobę zamieszkującą na 

terenie gospodarstwa wynosiła 15 zł. Kolejna uchwał będzie dotyczyła zwolnienia z 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym – 

proponujemy aby to zwolnienie wynosiło 2 zł. Czyli osoba, która nie będzie oddawała 

bioodpadów będzie płaciła 13 zł. Są to kwoty jedne z niższych w województwie 

lubelskim. 

 

 Uchwała Nr XXII/165/2021 w sprawie zwolnień z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 Uchwała Nr XXII/166/2021 zmieniająca Uchwałę Nr XX/143/2020 Rady Gminy 

Wisznice z dnia 27 listopada 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

opłatę za zagospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 Uchwała Nr XXII/167/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego określającego zasady współpracy przy opracowaniu i wdrażaniu 

Strategii rozwoju ponadlokalnego Doliny Zielawy 2021 – 2030 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwałę omówił wójt. Nieformalnie zaczęliśmy już prace nad strategią. Dla 

prawidłowego toku sprawy bardzo proszę o wyrażenie zgody na zawarcie takiego 

porozumienia. Ponadto w odniesieniu do kolejnej uchwały również jest niezbędne jej 

przegłosowanie – będzie wskazywała jak wygląda tryb i harmonogram wdrażania 

strategii. Jest to trzecia uchwała podejmowana w skali województwa lubelskiego, a 

zapis dotyczący ogłoszenia w Dzienniku Województwa Lubelskiego jest konieczny.  

 

 Uchwała Nr XXII/168/2021 w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania Strategii rozwoju ponadlokalnego Doliny Zielawy 2021 – 2030, w tym 

trybu konsultacji została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 Uchwała Nr XXII/169/2021 w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Wisznice została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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Uchwałę omówił wójt. W tej aglomeracji tak naprawdę nic się nie zmienia. Uchwała 

musi zostać podjęta ponieważ poprzednia straciła ważność. Dokument był 

konsultowany z Wodami Polskimi i otrzymał opinię pozytywną. 

 

 Uchwała Nr XXII/170/2021 w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Wisznice na lata 2021- 2023 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 Uchwała Nr XXII/171/2021 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w 

Gminie Wisznice na lata 2021- 2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 Uchwała Nr XXII/172/2021 w sprawie uchwalenia gminnej strategii rozwiązywania 

problemów społecznych dla Gminy Wisznice na lata 2021 – 2026 została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 Uchwała Nr XXII/173/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 Uchwała Nr XXII/174/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 
Zwiększa się wydatki budżetowe o 1 028 020,00 zł 

1. Pomoc dla powiatu bialskiego na „Remont drogi powiatowej Nr 1102 L  Polubicze 

Wiejskie – Rossosz” – 200 000,00 zł, 

 

Mówiłem już o tym przetargu, który się zakończył oszczędnościami w wysokości ponad 

500 000 zł. I te środki tak jak już mówiłem przeznaczamy na wykup działek, inspektora 

nadzoru i roboty dodatkowe  i pomoc dla powiatu bialskiego na remont drogi - to jest ten 

kilometr na tzw Mieżwinku, jest drogą w bardzo złym stanie. 

 

2. Przebudowa garażu przy Ośrodku Zdrowia – 20 000,00 zł, 

 

Nasz samochód do przewozu osób niepełnosprawnych, który stacjonował w tym 

najstarszym OSP w centrum Wisznic powinien być garażowany, natomiast ten garaż 

wymaga remontu (jest w fatalnym stanie i musimy go przebudować). 

 

3. Wypłata jednorazowych dodatków uzupełniający dla nauczycieli za 2020 r. oraz 

dodatkowych wynagrodzeń rocznych w szkołach – 75 000,00 zł, 

4. Realizacja zadania zleconego zlecone „Dobry Start” (Pismo LUW FC-I.3111.1.1.2021 z 

05.01.2021 r.) – 4 650,00 zł, 

5. Odbiór odpadów – Podwyższenie kwoty z 12 na 15 zł wg. naszych szacunków spowoduje, 

że powinniśmy uzyskać 78 280,00 zł, 

6. Realizacja projektu „Rewitalizacja obszarów zdegradowanych na terenie gminy 

Wisznice” – 650 000,00 zł, 

Są to środki z roku poprzedniego, które nie zostały wydane – zwiększamy je w tym roku. 

7. Wydatki na dodatki energetyczne (Pismo LUW FS-I.3111.1.7.2021 z 19.01.2021) – 90,00 

zł. 

Wydatki pochodzą z dotacji od Wojewody Lubelskiego. 
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 Uchwała Nr XXII/175/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bialskiemu w zakresie remontu drogi powiatowej została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu 

 

 

Punkt 5 

 

Interpelacji i zapytań brak. 

 

Punkt 6 

 

Pani Helena Daniłoś zapytała czy można oddawać odpady w workach o innych kolorach niż 

wskazane w ulotce? 

Pan Krzysztof Biełuszka odpowiedział, że nie stanowi to problemu o ile będą się tam 

znajdowały prawidłowo posegregowane odpady. 

Kamil Filipczak podziękował wszystkim mieszkańcom, którzy udrażniają odcinki dróg w 

czynie społecznym. 

Pan Wójt przyłączył się do tych podziękowań. 

 

 

Punkt 7 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 1740  Przewodnicząca Rady Gminy Ewa 

Nuszczyk zamknęła XXII sesję Rady Gminy Wisznice.  

 

Prot. Natalia Sokołowska 


